
PROTOKÓŁ  Nr 2.2014 
z posiedzenia  Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska z dnia 17 grudnia 2014 r. 
 

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Feliks Malinowski  -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 
6. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1.Tomasz Jusiński - Sekretarz Gminy   
2. Piotr Gołoś        - główny secjalista ds. drogownictwa 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia Komisji. 
2. Przyjęcie  planu pracy komisji na 2015 rok. 
3. Spotkanie z pracownikiem ds. drogownictwa. 
4. Spotkanie z Komendantem Komisariatu Policji w Tłuszczu. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Ustalenie terminu posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad1. Protokół Nr 1 z 3 grudnia 2014 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Komisja przyjęła plan pracy Komisji na 2015 rok, który stanowi załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad3. Na posiedzenie Komisji przybył zaproszony Pan Piotr Gołoś, główny 
specjalista ds. drogownictwa w gminie.  
Przewodniczący Komisji poinformował Pana Gołosia, że w planie pracy 
Komisji jest przewidziana współpraca z pracownikiem ds. infrastruktury 
drogowej również w zakresie uzupełniania znaków drogowych, malowania 
pasów oraz tworzenia nowych miejsc parkingowych. 
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Pan Piotr Gołoś poinformował, że wczoraj został zatwierdzony przez inżyniera 
ze Starostwa projekt stałej organizacji ruchu na całe miasto Tłuszcz, 
dostosowany do wytycznych warunków Rozporządzenia i będzie już do  wglądu 
za kilka dni. W dalszej kolejności będzie opracowany na teren poza miastem.  
Radna Grażyna Krupa i radny Bogdan Jusiński  zgłosili swoje uwagi, ale Pan 
Gołoś odpowiedział, że jest już za późno na wnoszenie uwag, a projekt stałej 
organizacji ruchu został przygotowany zgodnie z obowiązującymi przepisami.  
W dalszej kolejności poruszona była sprawa  bieżącego utrzymania dróg.  
 
Ad4. Nie doszło do spotkania Komisji  z Komendantem Komisariatu Policji w 
Tłuszczu z  przyczyn Komisji nie znanych.  
Zaproszenie zostanie ponowione.   
 
Ad5. Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy poinformował, że we wrześniu br. 
został przygotowany i przedstawiony radnym  projekt uchwały w sprawie 
nieodpłatnego nabycia nieruchomości zabudowanej budynkiem dworca PKP w 
mieście Tłuszcz. W związku z tym, że był to koniec kadencji, radni zdjęli ten 
projekt uchwały z porządku obrad sesji i scedowali to na nową radę.  
Sekretarz wyjaśnił, że Burmistrz prowadzi z Koleją rozmowy w sprawie 
nieodpłatnego nabycia budynku dworca PKP oraz prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości oznaczonej nr ew. 2250/27 o pow. 0,3608 położonej 
w mieście Tłuszcz przy ul. Warszawskiej z przeznaczeniem na cele publiczne 
związane z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań w 
dziedzinie transportu. 
Kolei trzeba będzie pozostawić powierzchnię w budynku dworca PKP  na kasy 
biletowe i poczekalnię oraz  wyrazić zgodę na nieodpłatne ustanowienie 
służebności przesyłu na czas nieokreślony na rzecz Spółek, których  urządzenia  
zlokalizowane są w przedmiotowej nieruchomości pod i nad powierzchnią 
ziemi.  Pozostałą powierzchnię można zagospodarować w dowolny sposób. 
Sekretarz przedstawił Komisji powierzchnie zajmowane przez poszczególnych 
najemców oraz koszty utrzymania budynku i poinformował, że po przejęciu tej 
nieruchomości  należy liczyć się również z kosztami związanymi z potrzebą 
przeprowadzenia remontu, nie mniej jednak należy wziąć pod uwagę dobrą 
lokalizację tej działki w centrum miasta. 
 
Odbyła się dyskusja w trakcie której radna Grażyna Krupa powiedziała, że 
robiąc ukłon w stronę Kolei, powinniśmy oczekiwać tego samego od nich, tzn. 
chodzi o udostępnienie przez Kolej terenu po drugiej stronie torów pod parking. 
 
Sekretarz wyjaśnił, że Burmistrz w tej kwestii prowadził rozmowy z Koleją, ale 
do czasu zakończenia modernizacji nie podejmą żadnych decyzji.   
 
Komisja zapoznała się i do sprawy powróci. 
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Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
1. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem zwraca się z prośbą o  
dotację finansową z budżetu gminy Tłuszcz w kwocie 40 000 zł,  na 
modernizację i rozbudowę istniejącej strażnicy. Pismo stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.    
 
Komisja zapoznała się i decyzje w tej sprawie pozostawia Komisji Budżetu i 
Inwestycji.  
 
2. Pismo od dyrektora Szkoły  Podstawowej w Tłuszczu zwraca się z prośbą o 
umieszczenie w projekcie budżetu gminy na 2015 rok  wydatków związanych z 
remontem pomieszczeń szatni szkolnej w budynku szkoły podstawowej im. Jana 
Pawła II w Tłuszczu. Pismo wraz z decyzjami Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Wołominie stanowi załącznik  nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
3. Podanie mieszkańca Gminy Tłuszcz z prośbą o przyznanie lokalu socjalnego 
z zasobów komunalnych  z uzasadnieniem ciężkiej sytuacji zdrowotnej , 
finansowej i mieszkaniowej, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i uznała, że jest to zadanie Gminnej Komisji 
Mieszkaniowe w Urzędzie,  która powinna  znaleźć rozwiązanie tej sytuacji.  
 
Ad6. Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 08 stycznia 
2015 roku  godzina 10.00  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                  Tadeusz Groszek  
 
Dokument utworzyła : 
Bożena Brzozowska dnia 17 grudnia 2014 r. 
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.  
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